
PROTOKÓŁ  Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 25 LIPCA 2016 R.  

 

Porządek zebrania: 

 1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

 

2. Relacja dyrektora WGKiOŚ z realizacji inwestycji na osiedlu Skolwin. Omówienie propozycji 
przedsięwzięd zaproponowanych przez Stowarzyszenie Skolwin i My: 

- ekoport w Skolwinie, 

-możliwośd zarządzania przez SSiM terenem starego „boiska” przy ul. Orłowskiej (na potrzeby 
mieszkaoców), 

- możliwośd zagospodarowania terenu przy ul. Wodnej (stanica wodniacka, miejsce na imprezy 
rekreacyjno – sportowe), 

- zagospodarowanie skweru przed siedzibą RO Skolwin (polbruk, ławki, drobne nasadzenia), 

- projekt zagospodarowania terenu cmentarza przy ul. Nowy Świat i terenów przyległych – środki 
„załatwione” na ten cel przez Arkadiusza Marchewkę, 

- udział WGKiOŚ w festynie „Na dobry początek”. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

Uchwała Nr 57/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Jan Subocz. 

Uchwała Nr 58/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Agnieszka Jagodzioska. 

Uchwała Nr 59/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Mariusz Rzepik. 

Uchwała Nr 60/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Grzegorz i Teresa Ejsmont. 

Uchwała Nr 61/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Ryszard i Janina Śnieg. 

 

4. Sprawy różne –wnioski, uwagi, korespondencja bieżąca. 

 

Ad. 1 

Nie wniesiono wniosków o zmiany w porządku obrad.  Na otwarciu zebrania obecnych było 8 

członków Rady.  Przewodnicząca stwierdziła quorum. Członkowie Rady przyjęli proponowany 

porządek obrad bez zastrzeżeo. W trakcie zebrania doszło 3 członków.  Lista obecności  w załączeniu. 



Gościem spotkania był dyrektor WGKiOŚ UM Szczecin p. Paweł Adamczyk. 

Ad. 2. 

Na wstępie Dyrektor  WGKiOŚ przedstawił stopieo realizacji inwestycji na terenie osiedla, tj. ul. 

Głębokiej, Nowomiejskiej, Nowy Świat, Łomżyoskiej, Olchowej i Huculskiej oraz remontu placu zabaw 

przy ul. Artyleryjskiej. 

Następnie odniósł się do przedsięwzięd proponowanych przez Stowarzyszenie Skolwin i My 

- ekoport w Skolwinie – lokalizacja osiedla na obrzeżach miasta nie spełnia warunku szerokiej 
dostępności dla mieszkaoców dzielnicy Północ. 

-możliwośd zarządzania przez SSiM terenem starego „boiska” przy ul. Orłowskiej (na potrzeby 
mieszkaoców), - dyrektor wskazał mozliwośd ubiegania się o środki pozabudżetowe na realizację celu 

- możliwośd zagospodarowania terenu przy ul. Wodnej (stanica wodniacka, miejsce na imprezy 
rekreacyjno – sportowe), - Stowarzyszenie powinno doprecyzowad pomysł. Budowa stanicy 
generowałaby gigantyczne koszty.  

- zagospodarowanie skweru przed siedzibą RO Skolwin (polbruk, ławki, drobne nasadzenia), - teren 
położony w bezpośrednim sąsiedztwie torów kolejowych – miejsce nie wskazane do rekreacji. 

- projekt zagospodarowania terenu cmentarza przy ul. Nowy Świat i terenów przyległych – środki 
„załatwione” na ten cel przez Arkadiusza Marchewkę, - do sprawy należy wrócid w przyszłości, tj. po 
wyremontowaniu ul. Nowy Świat. 

- udział WGKiOŚ w festynie „Na dobry początek” – możliwośd udziału w festynie zostanie 
zweryfikowana 

Ponadto radni wnieśli do dyrektora następujące sprawy: 

- potrzeba remontu nawierzchni i doświetlenia ul. Stolarskiej 

- potrzeba naprawy frezami ul. Ornej 

- prośba o kontakt z pracownikiem ZDiTM, który nadzoruje remont chodnika przy ul. Olchowej 

- potrzebę poszerzenia chodnika ul. Stołczyoskiej na odcinku Papiernia – Poczta 

- poprawa bezpieczeostwa na skrzyżowaniu ulic Stołczyoska – Celulozowa – Orna 

- koniecznośd  likwidacji starych ogrodzeo przed budynkami ZBiLK w ciągu ulicy Stołczyoskiej 

Ad. 3. Podjęto uchwały: 

Uchwała Nr 57/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Jan Subocz. 

Głosowało:  10 osób ;   za:  10 osób; przeciw; 0 osób, wstrzymało się:  0 osób 

Uchwała Nr 58/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Agnieszka Jagodzioska. 

Głosowało:  10 osób ;   za:  10 osób; przeciw; 0 osób, wstrzymało się:  0 osób 

 



Uchwała Nr 59/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Mariusz Rzepik. 

Głosowało:  10 osób ;   za:  10 osób; przeciw; 0 osób, wstrzymało się:  0 osób 

Uchwała Nr 60/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Grzegorz i Teresa Ejsmont. 

Głosowało:  10 osób ;   za:  10 osób; przeciw; 0 osób, wstrzymało się:  0 osób 

Uchwała Nr 61/16 w sprawie wniosku o dzierżawę gruntu – p. Ryszard i Janina Śnieg. 

Głosowało:  10 osób ;   za:  10 osób; przeciw; 0 osób, wstrzymało się:  0 osób 

Ad. 4 

 Przewodnicząca przedstawiła: 

- protokół pokontrolny Paostwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie w zakresie 
utrzymania placów zabaw i piaskownic na terenie osiedla  

- relacje z odbytych spotkao:             

1) spotkania zainicjowanego przez Stowarzyszenie Skolwin i My z radnymi – Markiem Duklanowskim i 
Marią Liktoras w sprawie budowy ścieżki rowerowej i wieży widokowej przy ul. Ornej oraz stanicy 
wodniackiej przy ul. Wodnej                          

2) dyrektorami ZUK, WGKiOŚ, służb finansowych Miasta,  

3) prac nad weryfikacją Statutów rad osiedlowych 

- wnioski mieszkaoców w następujących sprawach: możliwośd posadowienia pojemników do 
segregacji śmieci przy zbiegu ulic Saperskiej i Kamiennej -  wniosek p. Marii Krynickiej; prośba o 
wycięcie suchego drzewa – p. Dorota Matuszczak – Kozdroo;  prośba o usunięcie wyrwy w ul. Nowy 
Świat – p. Dorota Matuszczak – Kozdroo;  prośba o progi zwalniające przy ul. Saperskiej – p. Lucyna 
Potrzebska;  

- poinformowała o: oddaniu placu budowy ul. Głębokiej ; ogłoszeniu przetargu na remont placu 
zabaw przy ul. Artyleryjskiej – ZUK; objęciu opieką placów zabaw przy ul. Stołczyoskiej 104 oraz 
Artyleryjskiej przez ZUK – nadzoruje p. Agnieszka Piórkowska; zakooczeniu oznakowania nieczynnych 
cmentarzy – ZUK;  wszczęciu procedury zmiany organizacji ruchu ulic: Saperska, Bernardyoska,  
Łużycka – ZDiTM;  podjęciu działao w zakresie uporządkowania zieleni oraz utwardzenia gruntu pod 
miejsca parkingowe przy ul. Stołczyoskiej 134 – WGKiOŚ – prowadzi p. Ilona Felsztyoska;  usunięciu 
awarii instalacji wodnej przy ul. Inwalidzkiej. 

W posiedzeniu brał udział mieszkaniec, Pan Stanisław Rybowski, który złożył pisemny wniosek                
o budowę nowego placu zabaw dla dzieci przy ul. Łomżyoskiej. 

 

Na tym zebranie zakooczono. 

Protokołowała:  

Mirosława Rzeszótko 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


